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Geachte raadsleden, 
 
Op 10 juni heeft de VVD vragen gesteld over een onderzoek over de boulevard van 
Zandvoort. 
Hieronder vindt u deze vragen met de antwoorden.  
 
 
Geacht college, 
 
Op dit moment worden diverse inwoners van Zandvoort gebeld met de vraag om mee te 
werken aan een onderzoek over de boulevard van Zandvoort. Degenen die gebeld worden 
krijgen het idee (in sommige gevallen wordt dit ook verteld) dat het een onderzoek in 
opdracht van de gemeente Zandvoort is. Men wordt gevraagd om een emailadres. Nadien 
krijgt men bijgaande email, waarin staat dat het gaat om een samenwerkingsverband met 
diverse projectontwikkelaars in de omgeving. 
 
De concrete vragen zijn: 
1. Is dit een onderzoek in opdracht van of in samenwerking met de gemeente Zandvoort? 

De gemeente heeft geen opdracht verstrekt voor dit onderzoek.  
 
2a. Zo nee, gaat u contact opnemen met het onderzoeksbureau om hierin helderheid te 
verkrijgen en hen te sommeren de naam van de gemeente Zandvoort in deze niet te 
gebruiken? Mag ik u in dat geval tevens verzoeken hieromtrent een persbericht op de 
website van de gemeente Zandvoort te plaatsen. 

Naar aanleiding van berichten van bewoners heeft de projectorganisatie al contact 
opgenomen met het onderzoeksbureau. 
Op de website is reeds een bericht geplaatst dat de gemeente geen opdracht heeft 
gegeven voor dit onderzoek. 

 
2b. Zo ja, met welke reden heeft u opdracht gegeven voor dit onderzoek en wat is het 
uiteindelijk doel? 
       Niet van toepassing. 
 


